
 

 

Sundom Båt och Farledsklubb r.f. 
 

VERKSAMHETSBERÄTTELSE  2023 
 
Årsmötet, hölls i Sundom UF den 12.3.2023 och samlade 12 medlemmar. 
Till styrelsen valdes: 
 
Ordförande   Björn Martin 
Medlemmar  Hannes Granlund (vice ordf.), Tommy Östersund (kassör),  
  Mats Häggkvist, Thomas Sundholm, Isac Rönnqvist 
  Tomas Bergholm, Jan-Erik Lund, Tobias Birell (sekreterare) och Christian Stegar 
Suppleanter  Andreas Willför, Harry Lervik och Göran Sundin 
Verksamhetsgranskare Thomas Hägglund, suppleant Susanne Heinonen 
 
På årsmötet beslutades: 
- medlemsavgiften på 20 € behölls samma 
- bryggplatsavgifterna höjdes med 10 € (110, 150, 160, 185, 205 €/år). Föregående pris sedan 2017  
- vinterförvaringsavgiften samma sedan 2018 (40 €/båt/vinter) 
- ersättning för farledsarbete/hamnarbete 20€/timme samt km-ersättning 
- mötesarvode för styrelsemedlemmar 20€/möte 
 
Verksamheten 
 
Efter att isen smält påbörjades som vanligt den omfattande kontrolleringen av alla våra farleder. Det är ett 
omfattande arbete att gå kontrollera alla remmare och säkerställa deras position och skick.  
 
Farleden Rostan-Norrhålet-Penikar sjömätt av Mitta Oy, med syfte att utreda om den går att optimeras och 
djupsäkras. Arbetet uförs genom Solrutten och fortsätter även på Malax sidan. I sin helhet sjömäts ända från 
Petsmo till Närpes.  
 
Förnyandet av sjökortet Gerby – Replot färdigställdes och kom ut till försäljning ungefär till midsommar. Ett 
par extra blad över områden kring Ritgrund samt Norrskär kom till. Kortet har sålts mycket flitigt.  
 
I hamnen i Kronvik fick sig C-bryggan en besiktning med hjälp av dykare. Kättingarnas skick visade sig 
fortsättningsvis vara i gott skick, ca 70 % av materialtjockleken kvar.   
 
Alla bryggor fick fågelskrämmor, vilket hade efterfrågats då en del båtar tenderat haft problem med måsar. 
En service brygga till den inre upptagningsrampen är på gång och bryggpontoner (bättre begagnade) har 
inskaffats för detta ändamål. Klubbhuset fick sig en elanslutning och nya plintar. 
 
Asfaltsplan fick målade, numrerade rutor för vinterförvaring, och alla dessa införda i medlemsregistret. Dessa 
kommer fortlöpa på samma ägare tills annat meddelas, på samma sätt som med bryggplatserna.  
 
 
Traditionell säsongsöppning ordnades 30.5. 
 
 
Medlemsantalet är för tillfället 442 st (+5 sen i fjol). 
Klubben har under året bland annat bedrivit / erbjudit sina medlemmar: 

- arbete med farleder 
- underhåll av linjetavlor 
- 150 hamnplatser i Kronvik 

 - på hamnområdet under högsäsong fanns det avfallskärl för brännbart och metall. 



 

 

- 22 båtar blev besiktade 
- 207 sjökort såldes (Sundom 52, Replot-Gerby (gamla) 5, Replot-Gerby (nya) 132, Norra 18). 
  (Föregående år 100)  

                            
Stort tack till alla medlemmar som gör denna verksamhet möjlig! 
Även ett stort tack till de hamnansvariga och farledsansvariga för ett mycket gott arbete! 

 
Under det gångna året har styrelsen hållit 9 protokollförda möten, med i medeltal 8,9 styrelsemedlemmar 
närvarande per möte (68%).  
Utöver detta åtskilliga arbetstimmar med att driva alla ovannämnda frågor och ärenden framåt, men ännu 
finns mycket att göra.  
 
 
Sundom, Mars 2024 
Styrelsen  


